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PROTOKÓŁ NR XLIX/10 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 24 sierpnia 2010 r.  

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

Ustawowa liczba radnych 27 

Stan faktyczny radnych  27 

Radni obecni    24 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie XLIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XLIX sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz procedury uchwalenia budżetu 

Powiatu Zgierskiego, 

b) zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010r.     

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010, 

c) wprowadzenia zmian w Statucie Domu Dziecka w Dąbrówce, 

d) wprowadzenia zmian w Statucie Domu Dziecka w Grotnikach, 

e) wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Łódzkiego dotyczącej 

ograniczenia działalności Wojewódzkiego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Centrum Leczenia Płuc i Rehabilitacji w Łodzi, 

f) zmiany Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Zgierskiego na lata                     

2007 – 2013, 

g) zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Zgierskiego na lata 2007 – 2015, 

h) zawarcia porozumienia w zakresie „Budowa, przebudowa przystanków kolejowych 

na trasach Łódzkiej Kolei Aglomeracyjnej – poprawa dostępności komunikacyjnej 

poprzez utworzenie intermodalnych przystanków z Łódzką Koleją Aglomeracyjną – 

Modernizacja przystanku Szczawińska w Zgierzu. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

7. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Oświadczenia i wnioski radnych. 

10. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 

11. Zamknięcie obrad XLIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Zgierskiego Józef Dziemdziela otworzył XLIX sesję Rady 

Powiatu Zgierskiego o godz. 10
30

.  

Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz gości, w szczególności: Posła na Sejm RP Artura Dunina. Lista gości stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż XLIX sesja zwołana została na wniosek Zarządu 

Powiatu Zgierskiego. Wniosek z dnia 17 sierpnia 2010 r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady oświadczył, iż Zarząd w dniu 20 sierpnia 2010 r. złożył wniosek                 

o wprowadzenie do porządku obrad XLIX sesji projektu uchwały w sprawie upoważnienia 

Zarządu Powiatu Zgierskiego do podjęcia działań przygotowawczych do procedury 

przekształcenia Gimnazjum Powiatowego Nr 2 w Głownie.  

Wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 20 sierpnia 2010 r. stanowi załącznik nr 5                         

do protokołu. 

 

Radny Wojciech Budziarski w imieniu Klubu Radnych Platforma Obywatelska wnioskował                       

do Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie określenia kierunków działania  Zarządu Powiatu Zgierskiego 

dotyczących Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych na lata 2008 – 2011                  

w zakresie dróg powiatowych na terenie Miasta Zgierza. W uzasadnieniu podał, że do ww. 

programu tzw. „Schetynówki” wnioski należy składać do 30 września 2010 r. Czas nagli, 

bowiem jest to ostatnia możliwość skorzystania z tego programu. Jeżeli w dniu dzisiejszym 

ten projekt uchwały nie zostanie wprowadzony do porządku obrad to istnieje 

prawdopodobieństwo stracenia możliwości uzyskania dotacji. „Powiat Zgierski pozyskując 

taką dotację tylko zyska, bo swoje wkłady własne obniży”.  

 

Radny Krzysztof Gawroński poparł inicjatywę Klubu Radnych PO. Jednocześnie 

wnioskował, aby w zgłoszonym projekcie uchwały dopisać Miasto Ozorków, ul. Południowa.  

 

Radna Maria Sobczak poprosiła o informację, dlaczego w dzisiejszym porządku obrad nie 

znalazł się wniosek o odwołanie Pana Jacka Sochy z funkcji Starosty Zgierskiego. Ustawa            

o samorządzie powiatowym nie wyklucza zajęcia się tym punktem na sesji zwołanej w trybie 

nadzwyczajnym. 

 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że porządek obrad dzisiejszej sesji ustalał 

wnioskodawca, czyli Zarząd Powiatu. Zarząd po prostu nie zgłosił projektu uchwały w tej 

sprawie do porządku. Jeżeli radna zgłosi wniosek o wprowadzenie tego projektu uchwały do 

porządku obrad, a Zarząd wyrazi zgodę na jego wprowadzenie to wówczas za zgodą Rady 

Powiatu będzie on przedmiotem dzisiejszych obrad.   

 

Radny Krzysztof Kozanecki zastanawiał się czy w świetle przepisów ustawy o samorządzie 

powiatowym dzisiejszy porządek obrad zaproponowany przez Zarząd Powiatu Zgierskiego 

nie jest łamaniem prawa powiatowego. Zapis w ustawie stanowi, iż wniosek w sprawie 

odwołania starosty jest rozpatrywany na następnej sesji. Natomiast nie określa on na czyj 

wniosek, bądź w jakim trybie zwoływana jest sesja. Nie chodzi o to, aby projekt uchwały                  

w sprawie odwołania Pana Jacka Sochy z funkcji Starosty Zgierskiego był koniecznie 

rozpatrywany dzisiaj, „tylko o to czy jesteśmy w zgodzie z prawem. Nie będziemy składać 

wniosku o zmianę porządku obrad, bo nie jesteśmy do tego przygotowani organizacyjnie”. 

Zastanawiają się czy porządek obrad zaproponowany przez Zarząd Powiatu Zgierskiego jest    

w zgodzie z literą prawa przewidzianą w ustawie o samorządzie powiatowym. 
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Przewodniczący Rady poprosił o opinię prawną w tej sprawie pod koniec sesji.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zgierskiego do podjęcia działań 

przygotowawczych do procedury przekształcenia Gimnazjum Powiatowego Nr 2 w Głownie. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku  obrad przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy jest zgoda Zarządu na wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zgłoszonego przez radnego Wojciecha Budziarskiego. 

 

Starosta Zgierski Jacek Socha poprosił o przerwę w celu odbycia posiedzenia Zarządu dla 

rozpatrzenia sprawy i podjęcia decyzji.  

 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby w tej chwili nie ogłaszać przerwy tylko w jakiejś 

części zrealizować porządek obrad. Przerwa zostanie ogłoszona później. Porządek obrad 

można w każdej chwili zmienić.  

Rada nie wyraziła sprzeciwu dla powyższej propozycji.    

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XLIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XLIX sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz procedury uchwalenia budżetu 

Powiatu Zgierskiego, 

b) zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010r.     

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010, 

c) wprowadzenia zmian w Statucie Domu Dziecka w Dąbrówce, 

d) wprowadzenia zmian w Statucie Domu Dziecka w Grotnikach, 

e) wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Łódzkiego dotyczącej 

ograniczenia działalności Wojewódzkiego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Centrum Leczenia Płuc i Rehabilitacji w Łodzi, 

f) zmiany Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Zgierskiego na lata                     

2007 – 2013, 

g) zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Zgierskiego na lata 2007 – 2015, 

h) zawarcia porozumienia w zakresie „Budowa, przebudowa przystanków kolejowych na 

trasach Łódzkiej Kolei Aglomeracyjnej – poprawa dostępności komunikacyjnej 

poprzez utworzenie intermodalnych przystanków z Łódzką Koleją Aglomeracyjną – 

Modernizacja przystanku Szczawińska w Zgierzu, 

i) upoważnienia Zarządu Powiatu Zgierskiego do podjęcia działań 

przygotowawczych do procedury przekształcenia Gimnazjum Powiatowego Nr 2 

w Głownie. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

7. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 
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8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Oświadczenia i wnioski radnych. 

10. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 

11. Zamknięcie obrad XLIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Ad. 3 

Radny Tadeusz Iwaniuk zwrócił uwagę, że do protokołów z sesji nie są dołączane załączniki. 

„W niektórych przypadkach wychodzi taka sytuacja, że interpelacja, która została w dobrej 

wierze  złożona na piśmie jest niezałączona. Często takie sytuacje się zdarzały, że interpelacja 

złożona na piśmie nie miała w protokole żadnego skrótu tylko była interpelacja, że została 

złożona”. Radny składając interpelacje pamięta o swojej interpelacji, ale kto inny czytając 

protokół z sesji nie ma pojęcia czego ona dotyczyła. W związku z tym poprosił,  albo                      

o umieszczanie skrótów, albo załączanie załączników razem przy protokole, który jest                      

w Internecie zamieszczony.  

 

Przewodniczący Rady zaznaczył, że wszystkie złożone pisma są załącznikami do protokołu. 

Zawsze każdy zainteresowany może w Biurze Rady zapoznać się z materiałami. 

Przewodniczący przyjął do realizacji prośbę radnego i wszystkie interpelacje czy zapytania 

złożone na piśmie również będą zamieszczane w Internecie.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLVIII sesji. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    4 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  

 

Ad. 4 

Radny Krzysztof Kozanecki złożył interpelację dotyczącą Zespołu Szkół Specjalnych                     

w Aleksandrowie Łódzkim. „Tak się składa, że nieruchomość, na których funkcjonuje ta 

szkoła jest z winy władz Aleksandrowa Łódzkiego na nieruchomości przeznaczonej pod 

działalność produkcyjną. Władze Aleksandrowa chcą zmienić ten swój błąd sprzed 6 lat                     

i podjęły w ubiegłym roku inicjatywę zmiany planu zagospodarowania przestrzennego w tym 

zakresie i przeznaczenia tej nieruchomości na usługi oświatowe.  

I oto ze zdziwieniem  dowiadujemy się, że Zarząd Powiatu Zgierskiego jest przeciwny tej 

inicjatywie, a przynajmniej dla części tej  nieruchomości, na której jest boisko piłkarskie                

i boisko do piłki siatkowej. Otóż jestem w posiadaniu pisma Zarządu Powiatu Zgierskiego, 

które mówi, iż dla tego terenu wnioskują do władz Aleksandrowa Łódzkiego by nie zmieniały 

planu, niech będzie dalej teren produkcyjny, bo my chcemy to sprzedać, a jak chcemy 

sprzedać to zmiana planu i przeznaczenie tego terenu pod usługi oświatowe niewątpliwie 

obniży wartość tej nieruchomości.  

Ja zgadzam się z szacunkiem co do wartości tej nieruchomości, że zmiana przeznaczenia tego 

terenu na usługi oświatowe obniży niewątpliwie tę nieruchomość, ale w przypadku dzieci,             

a szczególnie dzieci już pokrzywdzonych przez los, zabieranie im terenu boisk szkolnych po 

to, żeby uzyskać 600 tysięcy złotych, bo na tyle są wycenione te działki wydaje mi się 

interesem niegodnym radnych. Niegodnym władz Powiatu Zgierskiego, które ze szczególną 

starannością powinny chronić interesów tych dzieci, które jak już wcześniej powiedziałem 

zostały poszkodowane przez los.  
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Ja rozumiem, że powiat z przyczyn obiektywnych jest w trudnej sytuacji finansowej, ale nie 

godzi się nam zarabiać pieniędzy na wszystkim. Jeżeli zostawimy tę część nieruchomości pod 

działalność produkcyjną to może być tam prowadzona wkrótce działalność pod tytułem 

„Produkcja mas bitumicznych” czyli asfaltu, bo po sąsiedzku jest taka firma, która stara się            

o otwarcie tego rodzaju działalności. I wyobraźcie sobie państwo, że dzieci zamiast boiska 

będą miały wytwórnię mas bitumicznych. I wychodzi na to, że dla Zarządu Powiatu 

Zgierskiego pieniądze nie śmierdzą, chociażby śmierdziały asfaltem.”  

Radny Tadeusz Iwaniuk oznajmił, że na poprzedniej sesji zadał pytanie jak wygląda sytuacja 

z konkursem na dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Zgierzu, gdzie wieloletnia 

dyrektor nie spełniła nowych wymogów założonych do konkursu, nie została dopuszczona do 

konkursu. Nie, że została w trakcie konkursu odrzucona, ale same wymogi spełniające 

dopuszczenie do konkursu ktoś ustalił tak, że wieloletni dyrektor MDK nie był   w stanie tego 

progu pokonać. Jest to trochę dziwne. W związku z tym po konsultacji z radnymi Klubu 

Platformy Obywatelskiej radny prosi  o przeprowadzenie kontroli związanej z konkursem, 

ażeby sprawdzić kto i jakie parametry przyjął konkursowe i dlaczego taka sytuacja się 

zdarzyła. Radny rozumie, że „może się zdarzyć lepszy pracownik od pani dyrektor, ale jeżeli 

ktoś z góry zakłada, że wieloletni dyrektor domu kultury, do którego do tej pory nie było 

zarzutów co do wykonywania jego obowiązków nagle nie spełnia nowego konkursu to 

samorzutnie nasuwa się pytanie, że jest to sprawa dość dziwna”.  

Następnie radny przypomniał, że zadawał Zarządowi Powiatu Zgierskiego pytanie, „po co 

Zarządowi taka pilna potrzeba sprzedaży działek, czyli tak gwałtownego dofinansowania.                        

Odpowiedzią, że tak, bo tak sobie Zarząd chce ja jestem zdziwiony. Dobry gospodarz dla 

mnie to jest taki gospodarz, który ma cel, przygotowuje się do niego, szuka finansów,                    

a następnie realizuje ten cel. Tak bynajmniej ja prowadzę działalność gospodarczą i nie 

wyobrażam sobie innej formy działalności, żeby najpierw poszukać pieniędzy a później 

szukać gdzie się wyda. Chyba, że Zarząd wie, gdzie je wydać, a po prostu Radzie nie chce 

przekazać tego. Do tej pory nie uzyskałem odpowiedzi na co Zarządowi pieniądze ze 

sprzedaży 5 czy 6 działek. Wprawdzie dostawałem odpowiedzi, ale bardzo lakoniczne                   

i zdawkowe. Myślę, że jesteśmy na tyle poważnym gronem, że należy odpowiadać rzetelnie,       

a nie na zasadzie nie bo nie, albo Zarząd tak chce.  To dla mnie było niepoważne. Bardzo bym 

prosił o konkretne podanie przyczyny, gdzie mają być skierowane pieniądze, które zostaną 

uzyskane ze sprzedaży. W naszym przypadku jest to jakaś dziwna wyprzedaż majątku, która 

nie wiem czemu ma służyć. No chyba, że w ostatnim etapie kampanii nagle się urodzi nam 

nowe zadanie, które będzie lansowane.” 

 

Radna Maria Sobczak poprosiła o podanie terminu sesji, na której będzie rozpatrywany 

wniosek o odwoływanie starosty z funkcji. 

  

Przewodniczący Rady odpowiedział, że będzie to przedmiotem obrad L sesji, która jest 

planowana na 24 września 2010 r. 

 

Opinie Komisji Rady Powiatu Zgierskiego do materiałów zgłoszonych na XLIX sesję 

stanowią załącznik nr  6 do protokołu. 
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Ad. 5a) 

Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz procedury 

uchwalania budżetu Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Skarbnik Powiatu Jarosław Sosnowski, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/432/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 24 sierpnia 2010 r. w sprawie  trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej oraz procedury uchwalania budżetu Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 8 

do protokołu. 

 

Ad. 5b) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010                             

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Skarbnik, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    2 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/433/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 24 sierpnia 2010 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2010 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 5c) 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Domu Dziecka w Dąbrówce 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu Violetta Drewnowska,                   

w imieniu Zarządu, przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/434/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 24 sierpnia 2010 r. w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Domu 

Dziecka w Dąbrówce stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 5d) 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Domu Dziecka w Grotnikach 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Dyrektor PCPR w Zgierzu, w imieniu Zarządu, przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. 

 

Radny Wojciech Budziarski poprosił o wyjaśnienie co to są placówki interwencyjne                        

i socjalizacyjne. 

 

Dyrektor poinformowała, że w placówce socjalizacyjnej dzieci przebywają dłuższy okres 

czasu. Natomiast placówka interwencyjna jest w sytuacjach takich nadzwyczajnych. Dziecko 

tam może przebywać do 3 miesięcy i w tym okresie czasu powinna zostać unormowana 

sytuacja dziecka.  Placówki te różnią się okresem pobytu w jakim może dziecko w nich 

przebywać. 

 

Radny Adam Bączyk był zainteresowany czy ilość 30 miejsc dla placówki typu 

socjalizacyjnego i 15 miejsc dla placówki typu interwencyjnego wynika z przepisów czy               

z ilości miejsc lokalowych w placówce. 

 

Dyrektor wyjaśniła, że jeśli chodzi o placówkę socjalizacyjną to ilość miejsc wynika                      

z przepisu dotyczącego ilości miejsc, natomiast w placówce interwencyjnej muszą być brane  

pod uwagę warunki lokalowe. W Domu Dziecka w Grotnikach warunki lokalowe nie 

umożliwiają, aby przebywało tam więcej dzieci.  

 

Radny Arkadiusz Cichecki zapytał, jak się ma ilość miejsc do ilości rodzin zastępczych. 

 

Dyrektor podkreśliła, że zarówno ilość rodzin zastępczych jak i miejsc w placówkach 

opiekuńczych jest niewystarczająca. Nie ma tendencji do tego, żeby tworzyć nowe placówki 

opiekuńczo-wychowawcze. Najbardziej prawidłową formą oprócz tej formy opieki w rodzinie 

biologicznej jest opieka w rodzinie zastępczej. Niestety póki co nie ma zbyt wielkiego 

zainteresowania jeśli chodzi o rodzicielstwo zastępcze. Tu jest cały czas problem.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/435/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 24 sierpnia 2010 r. w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Domu 

Dziecka w Grotnikach stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad. 5e) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Łódzkiego  dotyczącej ograniczenia działalności Wojewódzkiego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Centrum Leczenia Chorób Płuc i Rehabilitacji w Łodzi stanowi załącznik nr 15 

do protokołu. 

 

Starosta, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z brzmieniem § 1 „ Wyraża się 

negatywną opinię do projektu uchwały Sejmiku Województwa Łódzkiego  dotyczącej 

ograniczenia działalności Wojewódzkiego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Centrum 

Leczenia Chorób Płuc i Rehabilitacji w Łodzi.” – zgodnie z wnioskiem Komisji  Ochrony 

Zdrowia i Opieki Społecznej. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    3 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/436/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 24 sierpnia 2010 r. w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały 

Sejmiku Województwa Łódzkiego  dotyczącej ograniczenia działalności Wojewódzkiego 

Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Centrum Leczenia Chorób Płuc i Rehabilitacji w Łodzi 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 5f) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Zgierskiego 

na lata 2007 – 2013 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Starosta, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały. Samorządy z terenu województwa 

łódzkiego, którym liderować ma Urząd Marszałkowski zamierzają zrealizować na terenie 

województwa modernizację, przebudowę czy utworzenie między innymi Łódzkiej Kolei 

Aglomeracyjnej. Jednym z partnerów tej inwestycji ma być Powiat Zgierski, którego 

zadaniem byłaby realizacja przystanku przy ul. Szczawińskiej w Zgierzu. Przystanek 

stanowiłby jeden z fragmentów całego zamierzenia inwestycyjnego. Przyjęto tutaj 

dofinansowanie z funduszy unijnych w wysokości 50%. Całość inwestycji to kwota około           

70 mln zł. Po stronie Powiatu Zgierskiego koszt przewidywany to 76 tysięcy zł – zatem 

połowa tej kwoty to ponad 30 tysięcy zł, które należałoby wprowadzić zarówno do 

przyszłorocznego budżetu a przede wszystkim do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego oraz 

Planu Rozwoju Lokalnego.  

Starosta zaznaczył, iż przedstawione uzasadnienie dotyczy przedmiotowego projektu uchwały 

jak również dwóch kolejnych.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk zasugerował, aby przy okazji dofinansowania  inwestycji 

„modernizacja przystanku Szczawińska w Zgierzu” może należałoby się zastanowić nad 

przebudową również wiaduktu. 
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Radny Krzysztof Gawroński powiedział „ja z takiego praktycznego punktu widzenia 

podchodzę do takich spraw, dlatego że wiem, że w szczegółach nieraz życie jest bardzo 

uciążliwe np. na Placu Kilińskiego w Zgierzu. Jeżeli będzie to przystanek kolejowy, będą tam 

mieszkańcy czy chętni oczekiwać na pojazd to potrzebują czasu, żeby na ten pojazd poczekać. 

Muszą mieć gdzie usiąść, muszą mieć się gdzie schronić przed deszczem, muszą mieć gdzie 

schować rower ewentualnie go zabezpieczyć, muszą mieć gdzie zaparkować, muszą mieć 

czym dojechać do tego przystanku z innej części miasta Zgierza. To takie drobne pytania do 

tego tematu”. 

 

Przewodniczący Rady uważa, że kwestie organizacyjne jak też dostosowanie komunikacji 

miejskiej to będzie raczej zmartwienie miasta Zgierza a nie powiatu.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/437/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 24 sierpnia 2010 r. w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 

Powiatu Zgierskiego na lata 2007 – 2013 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 5g) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Zgierskiego na lata 

2007 – 2015 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/438/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 24 sierpnia 2010 r. w sprawie zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu 

Zgierskiego na lata 2007 – 2015 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 5h) 

Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia w zakresie „Budowa, przebudowa 

przystanków kolejowych na trasach Łódzkiej Kolei Aglomeracyjnej – poprawa dostępności 

komunikacyjnej poprzez utworzenie intermodalnych przystanków z Łódzką Koleją 

Aglomeracyjną – Modernizacja przystanku Szczawińska w Zgierzu” stanowi załącznik nr 21 

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/439/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 24 sierpnia 2010 r. w sprawie zawarcia porozumienia w zakresie 

„Budowa, przebudowa przystanków kolejowych na trasach Łódzkiej Kolei Aglomeracyjnej            
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– poprawa dostępności komunikacyjnej poprzez utworzenie intermodalnych przystanków                

z Łódzką Koleją Aglomeracyjną – Modernizacja przystanku Szczawińska w Zgierzu”  

stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 5i) 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zgierskiego do podjęcia działań 

przygotowawczych do procedury przekształcenia Gimnazjum Powiatowego Nr 2 w Głownie 

stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Starosta, w imieniu Zarządu,  przedstawił projekt uchwały. Powiat Zgierski jako jednostka 

samorządowa utworzyła Gimnazjum Powiatowe Nr 2 na terenie gminy Głowno. Zrobiła to 

wtedy, kiedy przepisy pozwalały na tworzenie przez powiaty szkół gimnazjalnych i w oparciu 

o uchwałę funkcjonującą w obrocie prawnym placówka ta znakomicie daje sobie radę. 

Wiadomo, że udało się pozyskać spore fundusze unijne na modernizację tej szkoły. W chwili 

obecnej jest to chyba najnowocześniejszy obiekt oświatowy na terenie miasta Głowna i gminy 

Głowno. Być może inaczej podchodzą do sprawy władze lokalne, czyli Wójt Gminy Głowno      

i Burmistrz Miasta  Głowna, którzy chyba nie do końca liczą się z interesem dzieci 

mieszkających na ternie zarządzanych przez siebie jednostek samorządu. Wartym 

podkreślenia jest, że w chwili obecnej nabór do  pierwszej klasy to jest około 70 dzieci.               

W pozostałych grupach wiekowych funkcjonują po 3 klasy, przy czym w klasie drugiej                  

i trzeciej jest większość dzieci właśnie z terenu gminy Głowno. W pierwszej klasie jest trochę 

odwrotna proporcja większość dzieci jest z miasta Głowna, a mniejsza z terenu gminy 

Głowno. 

W ubiegłym tygodniu Wojewoda Łódzki zaprosiła zainteresowane strony na negocjacje. 

Negocjacje te zakończyły się fiaskiem. Argumenty, których użył Starosta, czyli kwestie 

interesu dzieci, poniesionych przez powiat nakładów, tego że jest to najnowocześniejsza, 

najlepiej wyposażona placówka w Głownie w żaden sposób nie trafiały do Wójta Gminy 

Głowno, który wypowiedział porozumienie na prowadzenie tej szkoły. Wójt postanowił 

utworzyć u siebie chyba 3 gimnazja. Poza tym działania wójta w żaden sposób nie chroniły 

interesów dzieci, które już wcześniej rozpoczęły edukację, czyli przed którymi jeszcze był rok 

czy dwa lata nauki.  

Zarząd Powiatu uznał, że moralny wręcz obowiązek nakazuje dalsze prowadzenie placówki 

po to, żeby wszystko uregulować, żeby zapewnić edukację zainteresowanym dzieciom, czy 

jej kontynuację dzieci już uczęszczających do tej szkoły, żeby nie wzbudzać przede 

wszystkim niepokoju rodziców. W związku  z tym Zarząd zdecydował się zmienić profil tej 

szkoły wprowadzić tam Gimnazjum Sportowe - co się z tym wiąże, nie będzie tam żadnego 

okręgu, obwodu, nie będzie potrzeby dyskutowania z władzami lokalnymi. Starosta ubolewał 

nad tym, że te władze nie widzą interesu swoich własnych dzieci.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały.  

Następnie przypomniał, że kiedy w związku z reformą oświaty powstawały gimnazja 

ówczesny Wójt Gminy Głowno zwrócił się do ówczesnych władz i ówczesnego starosty                

w Powiecie Zgierskim o utworzenie w Głownie Gimnazjum Powiatowego. Także szkoła ta 

powstała z inicjatywy ówczesnego wójta. Zostało zawarte porozumienie w tej sprawie, które 

obecny wójt wypowiedział. Przewodniczący osobiście popiera inicjatywę Zarządu 

zmierzającą  w kierunku utrzymania tego gimnazjum. Dzieci, które rozpoczęły naukę w tej 

szkole będą miały możliwość jej kontynuacji. Szkoła cieszy się dobrą opinią. Należy dać 

możliwość wyboru zarówno rodzicom jak i dzieciom.  
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Radna Zofia Ogórek wyraziła opinię Klubu Radnych PO. Klub Radnych PO w głosowaniu 

poprze projekt uchwały upoważniający Zarząd Powiatu Zgierskiego do podjęcia działań 

przygotowawczych do procedury przekształcenia Gimnazjum Powiatowego Nr 2 

wchodzącego w skład obecnie funkcjonującego Zespołu Szkół Licealno-Gimnazjalnych                  

w Głownie w Sportowe Gimnazjum Powiatowe Nr 2. Jest to obecnie dobrze funkcjonująca 

szkoła, ciesząca się uznaniem rodziców, uczniów z miasta i gminy Głowno o czym świadczy 

nabór uczniów wzrastający z roku na rok. Szkoła skupia obecnie około 200 uczniów samego 

gimnazjum i jednocześnie jest zapleczem dla Liceum Ogólnokształcącego. Pracuje tam dobra 

kadra pedagogiczna, są dobre warunki. Szkoła jest odpowiednio doposażona.  

W obecnym czasie to rodzic decyduje o wyborze najlepszej szkoły dla swojego dziecka. Stąd 

podejmowane decyzje przez rodziców świadczą o dużym zaufaniu do placówki powiatowej, 

tym samym o społecznej potrzebie zaspokojenia oczekiwań dzieci i rodziców. Podjęcie tej 

uchwały przerwie wszystkie wątpliwości co do zgodnego z prawem funkcjonowania obecnie 

Gimnazjum Powiatowego. W rozwiązaniu obecnie występującego konfliktu w sprawie 

funkcjonowania gimnazjum włączyło się wiele osób m. in. interweniował  w Ministerstwie 

Oświaty Poseł na Sejm RP Artur Dunin, interweniowali rodzice, rada pedagogiczna z tej 

placówki.   

Klub Radnych PO oczekuje rzetelnej wiedzy o kosztach dla Powiatu Zgierskiego 

wynikających z przekształcenia placówki w Sportowe Gimnazjum Powiatowe Nr 2                          

w Głownie.  

Radna podkreśliła, iż ten problem rozgrywa się przez cały okres wakacji. W ogromnym 

niepokoju postawieni byli uczniowie, którzy złożyli akces do klasy pierwszej nie mówiąc              

o uczniach, którzy winni skończyć cykl nauki klas II i III.   

 

Dyrektor Zespołu Szkół Licealno-Gimnazjalnych w Głownie Anna Lewandowska oznajmiła, 

że na pewno podjęcie przedmiotowej uchwały przez Radę Powiatu Zgierskiego upewni 

rodziców bardzo zaniepokojonych. Całe wakacje trwa konflikt, konflikt który budują inne 

organy. Próbowali w różny sposób uspokoić rodziców. Rodzice interweniowali. Pomimo 

różnych listów, które otrzymują rodzice klas pierwszych, w których duże nieścisłości 

pojawiają się (mówi się w nich wręcz o likwidacji szkoły), pomimo licznych takich 

niepokojących informacji, które pojawiały się zarówno w skrzynkach pocztowych jak                  

i w lokalnych mediach, pomimo tych niepokojących wieści determinacja rodziców przede 

wszystkim uczniów klas pierwszych jest tak duża, że rodzice jednoznacznie określili chęć, 

aby ich dzieci rozpoczęły naukę w naszej szkole. Dzięki inwestycjom, które zostały 

poczynione i włożonej pracy szkoła jest piękna i nowoczesna. „Funkcjonujemy już 10 lat                  

i myślę, że na trwale wpisaliśmy się w obraz  naszej lokalnej społeczności i warto, aby 

rodzice mieli możliwość wyboru, bo to rodzice decydują o tym, gdzie chcą aby jego dziecko 

się uczyło. Dużo rodziców wybrało tę szkolę i myślę, że warto utrwalić ich w przekonaniu,      

że dzieci będą miały możliwość  kontynuowania i ukończenia tej szkoły, co niektóre organy 

funkcjonujące w naszej lokalnej społeczności uniemożliwiły. Myślę, że tutaj duże zaufanie 

rodziców do nas jako do nauczycieli i do państwa jako organu prowadzącego potwierdzi ta 

dzisiaj podjęta uchwała”.    

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/440/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 24 sierpnia 2010 r. w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zgierskiego 

do podjęcia działań przygotowawczych do procedury przekształcenia Gimnazjum 

Powiatowego Nr 2 w Głownie stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz. 11
35

. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 12
05

. 

 

Starosta oświadczył, że Zarząd Powiatu wnosi o wprowadzenie do porządku obrad: 

 projektu uchwały w sprawie określenia kierunków działania  Zarządu Powiatu 

Zgierskiego dotyczących Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych na lata 

2008-2011  w zakresie dróg powiatowych na terenie Miasta Zgierza, 

 głosowania w  sprawie odwołania Starosty Zgierskiego.  

 

Radny Krzysztof Kozanecki zapytał czy Komisja Rewizyjna zaopiniowała wniosek                       

o odwołanie Starosty Zgierskiego.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Kwiatkowski odpowiedział, że jeżeli będzie 

taka potrzeba to Komisja w przerwie sesji odbędzie posiedzenie dla zaopiniowania wniosku.  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej Jerzy Janicki 

poinformował, że projekt uchwały w sprawie określenia kierunków działania  Zarządu 

Powiatu Zgierskiego dotyczących Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych na 

lata 2008-2011  w zakresie dróg powiatowych na terenie Miasta Zgierza był przedmiotem 

posiedzenia Komisji. Komisja zapoznała się z nim i można potraktować, że jest przekonana            

o potrzebie realizacji tego zadania. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kolejno: 

1) wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia kierunków 

działania  Zarządu Powiatu Zgierskiego dotyczących Narodowego Programu Przebudowy 

Dróg Lokalnych na lata 2008-2011  w zakresie dróg powiatowych na terenie Miasta 

Zgierz  

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku  obrad projekt uchwały. 

 

2) wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania Pana Jacka 

Sochy z funkcji Starosty Zgierskiego 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    1 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku  obrad projekt uchwały. 
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Ad. 5 j) 

Projekt uchwały w sprawie określenia kierunków działania  Zarządu Powiatu Zgierskiego 

dotyczących Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych na lata 2008-2011                      

w zakresie dróg powiatowych na terenie Miasta Zgierz stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Starosta, w imieniu Zarządu Powiatu, zgłosił następujące poprawki do projektu uchwały: 

1) w tytule wykreślić zapis „na terenie Miasta Zgierza”, 

2) w §1  

 zapis „dotyczącego drogi powiatowej” zastąpić zapisem „dotyczącego dróg 

powiatowych:” , 

 wprowadzić pkt 1 w brzmieniu: „na terenie Gminy Miasto Zgierz proponowane drogi 

to ulica Parzęczewska i Targowa, bądź inna uzgodniona z władzami Miasta Zgierza”, 

  wprowadzić pkt 2 w brzmieniu: „na terenie Miasta Ozorkowa ulica Południowa”, 

 wprowadzić pkt 3 w brzmieniu: „na terenie Miasta Głowna ulica Bielawska”, 

 wprowadzić pkt 4 w brzmieniu: „na terenie Gminy Stryków Sierżnia”. 

 

Radny Wojciech Budziarski w imieniu wnioskodawców oznajmił, że przyjęcie ww. poprawek 

„mija się z zamierzeniem tej uchwały, gdyż jak do tej pory Zgierz nie korzystał z tzw. 

„Schetynówki”, natomiast wymieniwszy wszystkie miasta w powiecie bez Aleksandrowa 

Łódzkiego to uchwała jakby się rozmywa, a cel zaczyna gdzieś umykać. Uchwała miała na 

celu podsumowanie tego, co już zrobiliśmy. Podjęliśmy w zeszłym, roku i w tym roku 

uzupełniająca uchwałę dotyczącą finansowania ulicy Parzęczewskiej i Targowej poprzez 

zlecenie wykonania projektu. Ten projekt w połączeniu z przedmiotową uchwałą                                

i możliwościami Miasta Zgierza daje możliwość skorzystania z pomocy tzw. Schetynówki”. 

Poprawki zgłoszone przez Zarząd to jest taki wariant B; damy wam uchwałę, ale my tu 

jeszcze rozszerzamy o inne zadania. Sądzę, że to dla nas jest nie do przyjęcia. Ta uchwała 

pozostaje w takim kształcie jakim została przedstawiona”.   

 

Radna Maria Sobczak w imieniu Klubu Radnych PO poprosiła o przerwę przed głosowaniem 

projektu uchwały. 

 

Radny Krzysztof Gawroński przekazał, iż podtrzymuje swoją propozycję o uzupełnienie 

wniosku o ulicę Południową w Ozorkowie.  

 

Radny Bogusław Czekała poparł propozycję radnego Krzysztofa Gawrońskiego. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz. 12
15

. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 12
30

. 

 

Radny Wojciech Budziarski oznajmił, iż Klub Radnych PO jako autopoprawkę przyjmuje 

tylko zapis dotyczący ul. Południowej w Ozorkowie. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie poprawkę, aby w § 1  projektu uchwały  

wprowadzić pkt 3 w brzmieniu: „na terenie Miasta Głowna ulica Bielawska”, 

Za przyjęciem głosowało    9 radnych. 

Przeciw głosowało     9 radnych. 

W wyniku głosowania Rada poprawki nie przyjęła. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie poprawkę, aby w § 1  projektu uchwały  

wprowadzić pkt 4 w brzmieniu: „na terenie Gminy Stryków Sierżnia”, 

Za przyjęciem głosowało    8 radnych. 

Przeciw głosowało   12 radnych. 

W wyniku głosowania Rada poprawki nie przyjęła. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką. 

Za przyjęciem głosowało  19 radnych. 

Przeciw głosował     1 radny. 

Wstrzymało się od głosu    2 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/441/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 24 sierpnia 2010 r. w sprawie określenia kierunków działania  Zarządu 

Powiatu Zgierskiego dotyczących Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych na 

lata 2008-2011  w zakresie dróg powiatowych stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Ad. 5k) 

Projekt uchwały w sprawie odwołania Pana Jacka Sochy z funkcji Starosty Zgierskiego 

stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Wniosek grupy radnych Powiatu Zgierskiego o odwołanie z funkcji Starosty Zgierskiego 

Pana Jacka Sochę stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie art. 31 ust. 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. 

o samorządzie powiatowym odwołanie starosty następuje większością co najmniej 3/5 głosów 

ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym, a na podstawie § 27 ust. 2 Statutu Powiatu 

Zgierskiego głosowanie tajne przeprowadza komisja skrutacyjna wybrana przez radę spośród 

radnych. W związku z tym poprosił o zgłaszanie kandydatur. 

 

Radny Krzysztof Kozłowski w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłosił 

kandydaturę radnego Tomasza Włostka. 

Radna Maria Sobczak w imieniu Klubu Radnych Platforma Obywatelska zgłosiła 

kandydaturę radnej Ilony Zinser. 

Radny Tomasz Tołłoczko w imieniu Klubu Radnych Polskie Stronnictwo Ludowe zgłosił 

kandydaturę radnego Bogusława Czekałę. 

 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie składu Komisji Skrutacyjnej. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada przyjęła skład Komisji Skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach dla Komisji Skrutacyjnej na 

przygotowanie regulaminu głosowania i kart do głosowania o godz. 12
35

. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 13
05

. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej radna Ilona Zinser przedstawiła regulamin głosowania. 

Regulamin głosowania w sprawie odwołania Pana Jacka Sochy z funkcji Starosty Zgierskiego 

stanowi załącznik nr 29 do protokołu.   
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Kwiatkowski przedstawił negatywną opinię 

Komisji w sprawie wniosku o odwołanie Starosty Zgierskiego. Opinia stanowi załącznik             

nr 30  do protokołu. 

 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach na zliczenie głosów o godz. 13
10

. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 13
20

. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawiła protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej 

przez Radę Powiatu Zgierskiego na XLIX sesji w dniu 24 sierpnia 2010 r. do 

przeprowadzenia głosowania w sprawie odwołania Pana Jacka Sochy z funkcji Starosty 

Zgierskiego. Protokół stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

Wyniki głosowania 

W głosowaniu udział wzięło 23 radnych. 

Za głosowało    8 radnych. 

Przeciw głosowało            14 radnych. 

Wstrzymał się od głosu  1 radny. 

W wyniku głosowania Pan Jacek Socha nie został odwołany z funkcji Starosty Zgierskiego. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  17 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    6 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/442/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 24 sierpnia 2010 r. w sprawie odwołania Pana Jacka Sochy z funkcji 

Starosty Zgierskiego  stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Radna Maria Sobczak podkreśliła, iż „dzisiejszy wniosek, który został poddany pod 

głosowanie pomimo wyniku w mojej opinii powinien być dla nas lekcją pokory. Pomimo 

różnych opcji politycznych powinniśmy zaniechać organizowania jakichkolwiek spotkań               

o charakterze agitacji w placówkach oświatowo-wychowawczych.    

 

Ad. 6 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

Powiatu stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił informację.     

  

Ad. 7 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami stanowi załącznik nr  34 do protokołu. 

 

Starosta przedstawił informację.  
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Radny Tadeusz Iwaniuk poprosił o więcej informacji odnośnie powierzenia stanowiska 

dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Zgierzu. „Wnioskuję, że już jest wiadomo kto                

i nie powinno to być tajemnicą. To i tak nie zmienia faktu, że skoro nie było innych 

kandydatur a jedyna, która była została odrzucona tym, bardziej wskazana jest kontrola tego 

konkursu”. 

 

Starosta poinformował, że jest wyłoniony dyrektor placówki. Jest nim Pani Jadwiga 

Wlaźlińska po spełnieniu procedur określonych w przepisach oświatowych. 

 

Radny Krzysztof Gawroński był zainteresowany, w jaki sposób zostało uregulowane dalsze 

zatrudnienie dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Ozorkowie.  

 

Starosta przekazał, że umowa z  dyrektorem DPS w Ozorkowie została zawarta na czas 

nieoznaczony. 

 

Radny Wojciech Budziarski przypomniał, że na sesji majowej zgłosił wniosek odnośnie 

pomocy finansowej dla powodzian. Jak wygląda ta sprawa. 

 

Starosta poinformował, że w tej kwestii były poczynione uzgodnienia z jedną z organizacji 

(PCK w Zgierzu), która się tym zajmuje.  

 

Pracownik Wydziału Promocji i Spraw Europejskich Małgorzata Tomczuk w uzupełnieniu 

podała, że w piśmie złożonym do Biura Rady poinformowała, że do końca lipca br. zbierane 

były pieniądze w Wydziale Promocji na ten cel i miały one zostać przekazane do PCK                 

w Zgierzu. Niestety we wskazanym terminie żadne pieniądze nie wpłynęły.   

 

Ad. 8 

Starosta oświadczył, że odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone radnym w statutowym 

terminie. 

 

Ad. 9 

Radni nie składali oświadczeń i wniosków.   

 

Ad. 10 

Mieszkanka Zgierza Zofia Niechciał zabrała głos w sprawie remontu ul. Wiosny Ludów. 

Mieszkańcy nie są zadowoleni z tego co jest wykonywane. Miał być chodnik od                           

Cegielnianej budowany w kierunku Jastrzębie Górne do granicy miasta Zgierza, niestety to 

jest niewykonywane. Rów odwadniający nie jest wyczyszczony. Pobocze do końca nie było 

wyczyszczone i na to (szczególnie przy łuku przy Aniołowskiej) jest pierwsza warstwa asfaltu 

położona. Kładziony nowy asfalt ma wpływ niestety na  zwiększoną prędkość samochodów 

aniżeli było wcześniej. I w związku z tym  była prośba o ten chodnik i te pieniądze z miasta. 

Uchwała była po to podjęta, żeby jednak zrobić bezpieczny pas dla mieszkańców, których 

niestety bardzo duża liczba przybywa, bo bardzo dużo zabudowań już jest w tamtym rejonie.                               

I to nie było po to, żeby miasto mogło  się tylko dogadywać ze starostwem, ale dotyczyło to 

mieszkańców miasta, żeby żyli bezpiecznie. Niestety nie jest to zrobione.  

Następna sprawa „wczoraj byłam w Generalnej Dyrekcji i pytałam czy powiat rozmawiał              

w sprawie połączenia ul. Wiosny Ludów  z Aleksandrowską w ten sposób, żeby utworzyć 

zagłębienie do odprowadzenia wody deszczowej z ul. Aleksandrowskiej w kierunku Bzury. 

Czy było jakiekolwiek spotkanie? Nie. To zagłębienie jest konieczne, żeby odprowadzać tę 

wodę deszczową i żeby nie wpływała na ul. Wiosny Ludów. Po lewej stronie od 
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Aleksandrowskiej mieszkańcy mają zamontowane 4 kratki deszczówki starą kanalizację.             

Ma być odpływ w okolicy od wjazdu do MPGK w kierunku Cegielnianej, ale ponieważ 

krawężnik jest tak zaniżony i będzie druga warstwa asfaltu  to prawdopodobnie będą znów 

zalewani deszczówką. I tu mieszkańcy niestety są niezadowoleni, że to w taki sposób jest 

robione, że krawężnik jest zaniżony pomimo, że tam było szlifowanie asfaltu to jednak jest to 

zaniżone. Jest nie tak jak być powinno. Dlatego teraz proszę jeszcze raz, żeby jednak chodnik, 

który jest brakującym – nie możemy wyczekiwać aż będzie S-14 się górą budować, a tutaj 

będzie część ruchu może zejdzie z tej trasy-  trzeba niestety ten chodnik dla pieszych dla 

dzieci, dla matek z wózkami wybudować. I te pieniądze co miasto dołoży, żeby jednak były                  

w taki sposób wykorzystane, a nie jak słyszę to był warunek, że Wiosny Ludów będzie 

remontowane, jeżeli miasto dołoży pieniądze. To nie był warunek. Warunkiem, żeby był 

chodnik właśnie miasto miało dołożyć i taka umowa prawdopodobnie jest zawarta. Czy tak 

Panie Starosto? Proszę powiedzieć, jaka była umowa zawarta, bo mieszkańcy oczekują 

chodnika”.   

 

Przewodniczący Rady przypomniał radnym o obowiązku składania oświadczeń majątkowych 

na 2 miesiące przed końcem kadencji.  

 

Ad. 11 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             

XLIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 13
45

. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        

 

 

 

 

 

 

 

 

 


